

牵引 / 悬挂式中耙系列 / Compact Model Disc Harrow

该系列圆盘耙是我司根据国外客户要求设计研发，该机与四轮拖拉机配套，可通过悬挂或者牵引两种不同的方式与拖拉机连接，具有作业效率高、功率利用合理，入土、碎土能力较强，耙后地表平整、土壤松散，对粘重土壤、荒地和杂草多的地块具有较强的适应能力的特点。

Compact Model Disc Harrow is used in open field working for the superficial ploughing, for the shattering of clods, preparation of soil for sowing, burial of organic substances and remains. It can be used in both forms i.e. mounted as well as trailed.



型号 Model	1BJX-1.4A	1BJX-1.6A	1BJX-1.8A	1BJX-2.0A	1BJX-2.3A	1BJX-2.5A	1BJX-2.7A
耕幅 Width of cut (mm)	1400	1600	1800	2000	2300	2500	2700
耕深 Depth of cut (mm)	140						
犁片直径 Dia of disc	560/610						
耙片数量 Q'ty of disc	12	14	16	18	20	22	24
重量 Weight (kg)	440	490	550	590	620	650	720
配套马力 Tractor power (hp)	30	40	50-60	60-70	70-80	80-100	90-110
挂接方式 Mounted cat	II类三点悬挂 / 牵引 Cat II						

圆盘重耙 / Heavy Duty Hydraulic Disc Harrow

1BZ 系列液压偏置重耙对粘重土壤、荒地和杂草多的地块具有很强的耕作能力，主要适用于农田耕前灭茬，破除地表板结，秸秆切碎还田，耕后碎土，平整保墒等工作，重型圆盘耙在熟地上亦可代替犁进行土壤翻作业。

1BZ Series of Hydraulic offset heavy disc harrow is well suitable for heavy clay soil, waste land and weedy field as well, mainly suitable for stubble cleaning before farming, it can break the hardened soil and return the chopped straw to the soil, and also can crash the soil after tillage and level the land. The heavy-duty disc harrow can cultivate the soil instead of plow.



型号 Model	1BZ-1.8	1BZ-2.2	1BZ-2.5	1BZ-3.0	1BZ-3.4	1BZ-4.0	1BZ-5.3
耕幅 Width of cut (mm)	1800	2200	2500	3000	3400	4000	5300
耕深 Depth of cut (mm)	200						
犁片直径 Dia of disc (mm)	660						
轮胎 Tire	6.50-16						
耙片数量 Q'ty of disc	16	20	24	28	32	36	48
重量 Weight (hp)	1160	1250	1350	1430	1550	1900	2500
配套马力 Tractor power (hp)	70	80	90	100	120	150	180

铧式犁 / FARROW PLOUGH

铧式犁是与四轮拖拉机配套的全悬挂式铧式，主要适用于沙漠土地和熟地旱田的耕翻作业。该系列铧式犁具有调简单、耕作适应范围广、作业质量好、耙后地表平整的特点。

1L series share plow is a four-wheel tractor mounted plow, mainly used for plowing loam, the sand loam, cultivated and dry land.



型号 Model	1L-220	1L-320	1L-420	1L-520	1L-225	1L-325	1L-425	1L-525
耕幅 Width of cut (mm)	400	600	800	1000	500	750	1000	1250
耕深 Depth of cut (mm)	200-250							
犁体数量 Farrow	2	3	4	5	2	3	4	5
重量 Weight (kg)	64	100	130	170	125	170	240	270
配套马力 Tractor power (hp)	15~25	25~35	35~45	50~60	25	40	50	65
挂接方式 Mounted cat	三点悬挂 Three point mounted							

型号 Model	1L-330	1L-430	1L-530	1L-335	1L-435	1L-535
耕幅 Width of cut (mm)	900	1200	1500	1050	1400	1750
耕深 Depth of cut (mm)	220-270					
犁体数量 Farrow	3	4	5	3	4	5
重量 Weight (kg)	230	330	420	300	470	520
配套马力 Tractor power (hp)	50	70	80	55	75	90
挂接方式 Mounted Cat	II类三点悬挂 Cat II					

液压翻转犁 / HYDRAULIC FURROW PLOUGH

11F 系列翻转犁是同四轮拖拉机配套的全悬挂式液压翻转犁，适用砂土壤和旱田熟地耕翻作业，可进行梭式双向作业，耙后地表平整，具有地头空转行程少，作业效率高等特点。

11F hydraulic reversible plow is mounted with four-wheel tractor; it is used for the loam, sand soil, cultivated and dry land, it can finish the furrowing work in double way.



型号 Model	11F-330	11F-430	11F-530	11F-335	11F-435	11F-535
耕幅 Width of cut (mm)	900	1200	1500	1050	1400	1750
耕深 Depth of cut (mm)	220-270					
犁体数量 Farrow	6	8	10	6	8	10
重量 Weight (kg)	580	750	950	620	800	1000
配套马力 Tractor power (hp)	50	70	80	55	75	90
挂接方式 Mounted Cat	II类三点悬挂 Cat II					